

Mødeindkaldelse	Dato: 06-02-2025	Tid: 16.00-19.00
Mødested	Lundehusskolen - hovedbygningen 1. sal	
Medbring		
Skolebestyrelsens medlemmer:	<p>Forældrerepræsentanter:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Caroline Raun Hansen • Lone Buch • Nina Boelslund Nielsen (KKFO-repræsentant) • Lumnije Can Kamilji • Nanna Groving Lauesgaard • Lina Walid Neiwes Ahmad Kharroubi • Karen Mette Fog Pedersen <p>Medarbejderrepræsentanter:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Stine Louise Dath Pradella (Pædagog - Lundehuset) • Susanne Mølgaard Sandberg (Lærer - Lundehusskolen) <p>Elevrådsrepræsentanter:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Lila • Metta <p>Eksterne medlem</p> <ul style="list-style-type: none"> • Thomas Lindstrøm Budtz Graae (Fritidscenterleder) 	
Tilstede:		
Afbud:	Karen Mette, Nanna, Lone	
Ikke meldt afbud:		
Referent	Bodil	
Indbudte		
Kopi til		

Tidspunkt	Emne	Form	Ansvarlig
16.00 - 17.00	1. Fælles møde med personalet	Drøftelse	Kim
Baggrund	Der er tradition for at skolebestyrelsen deltager én time fra kl. 16-17 på dialogmødet i januar/februar. Temaet er konflikthåndtering.		
Formål	At inddrage personales faglige perspektiver, erfaringer og vurderinger vedrørende anbefalingerne til konflikthåndtering.		
Bilag	Dialogmøde med det pædagogiske personale		
Referat af drøftelsen			

Tidspunkt	Emne
17.00 - 17.10	PAUSE:

Tidspunkt	Emne	Form	Ansvarlig
17.10 - 17.15	2. Godkendelse af dagsorden og referat.	Godkendelse	KP
17.15 - 17.30	3. Nyt fra elevrådet	Orientering	Eleverne
Referat af orienteringen	<p><u>Store elevråd</u></p> <p>Der er et ønske om en lejrskole mere i udskolingen, gerne i 9. klasse. Det behøver ikke nødvendigvis at være tre dage, men blot det at komme afsted sammen.</p> <p>Der er KFE -møde d. 24.febr.</p> <p><u>Lille elevråd</u></p> <p>Har drøftet om der skal tilføjes nogle spørgsmål der kan indgå i undervisningsmiljøvurderingen</p> <p>Klasserne har stemt om, hvilke tre ting der skal indgå i en legekasse, som klassen får.</p>		

<p>Ønske om tilsyn tæt ved hallen, da der kan være for langt at hente en tilsynsførende på græs eller kunst, hvis der sker noget.</p> <p>Forslag om at der kan være en form for skolepatrulje ved Kiss and drive</p> <p>Stort ønske om at fodboldnettene bliver udskiftet</p> <p>Opfølgning</p> <p>Vi fortsætter drøftelsen angående at oprette en skolepatrulje.</p> <p>Der er blevet lavet en kortlægning af cool og hot spots – i forhold til hvor der er godt at være i pauserne, og hvor kan der opstå konflikter.</p> <p>Vi går videre med udskiftning af fodboldnet</p>

Tidspunkt	Emne	Form	Ansvarlig
17.30 - 17.40	4. Forberede sommerfest	Drøftelse	Kim
Baggrund	Lørdag den 10. maj har skolen sommerfest og skolebestyrelsen skal stå for en bod.		
Formål	Forberede skolelørdag og komme med input til "to-do-listen"		
Bilag			
Referat af drøftelse	<p>Vi har en to-do-liste fra sidste skolelørdag</p> <p>Elevrådsformand vil gerne deltage ved SB's årsberetning i Aulaen og fortælle om de vigtigste ting, de har arbejdet med i løbet af skoleåret.</p> <p>Forslag til at der skal være et vegetarisk alternativ til grillpølser</p> <p>Lumnije undersøger hvilke muligheder der er for vegetariske pølser (SPIR)</p> <p>Der er blevet skrevet ud tidligere om datoen – der kommer snart en ny reminder ud igen.</p> <p>Alle elever vil få udleveret et klippekort på dagen ude i klasserne. Hvis de ønsker et mere, skal de betale for det. Forældre og søskende skal betale for et klippekort.</p> <p>Der skal følges op på om der er foreninger der kan deltage på dagen, fx. basket, Siam, Fodbold, FDF, Karate. Kim tager kontakt til de forskellige foreninger.</p>		

Tidspunkt	Emne
17.40 - 18.00	PAUSE: Mad

Tidspunkt	Emne	Form	Ansvarlig
18.00 - 18.10	5. Skoleudviklingssamtale	Drøftelse	Kim
Baggrund	Der skal årligt afholdes en skoleudviklingssamtale med repræsentanter fra skolebestyrelsen.		
Formål	Drøfte hvem der skal deltage i samtalen. Hele skolebestyrelsen eller enkelte repræsentanter?		
Bilag			
Referat af drøftelse	<p>Datoen for samtalen er ikke fastlagt endnu.</p> <p>Enighed om at hele SB-deltager. Vi ønsker at placere mødet i forbindelse med et SB-møde. Hvis ikke skoleudviklingssamtalen kan placeres på en mødedag - tager vi stilling til, om vi skal aflyse et SB-møde, for ikke at få en ekstra mødedag.</p>		

Tidspunkt	Emne	Form	Ansvarlig
18.10 - 18.30	6. Planlægning af kontaktførelsmøde i marts	Drøftelse	Kim & Nina
Baggrund	Den første onsdag i marts er der kontaktførelsmøde.		
Formål	Vi skal drøfte, hvilke punkter/temaer der skal være til kontaktførelsmødet. Et forslag er, at det overordnede tema/spørgsmål kunne være: "Hvordan kan "Mangfoldige Fællesskaber" og "Frihed og Fordybelse" påvirke Lundehusskolens arbejde med overgangene fra børnehaveklasse til 1. klasse og 5. til 6. klasse? Fx ud fra spørgsmålene: <ul style="list-style-type: none"> • Hvad har betydning for en god overgang? • Hvad er udfordringerne ved de nævnte overgange på Lundehusskolen, som det er nu? • Hvilke punkter i "Mangfoldige Børnefællesskaber" og "Frihed og Fordybelse" kan bidrage til gode overgange? Hvilke overvejelser om tiltag gør man sig på Lundehusskolen? Fx overlap, pædagogisk sparring i teams, co-teaching m.m.? 		
Bilag			
Referat af drøftelse	Temaerne er godkendt Forslag om at der bliver vedhæftet et materiale om Mangfoldige børnefællesskaber og Frihed og Fordybelse, så man har mulighed for at orientere sig inden mødet. Der skal både være information og tid til drøftelser Skolen vil invitere til et fyraftensmøde i start maj /juni, hvor vi vil fortælle om hvordan vi arbejder med konflikthåndtering		

Tidspunkt	Emne	Form	Ansvarlig
18.30 - 18.50	7. Opfølgning på dialogmødet	Drøftelse	Nina
Baggrund			
Formål	Vi skal drøfte, hvordan vi arbejder videre med drøftelserne fra dialogmødet.		
Bilag			
Referat af drøftelse	Nina vil gerne samle de indkomne noter, for at komme med et udspil Der har været gode drøftelser ved de forskellige borde Stikord fra drøftelserne Fælles retningslinjer for hele skolen Man kan måske sortere i punkterne/rådene - måske kun 5 råd. Mere konkrete og ikke så mange eksempler Der skal være et positivt fokus i de forskellige råd Ønske om at SB udarbejder et materiale, som man får som ny forælder på skolen Evt udarbejde en håndbog om samarbejdskultur på Lundehusskolen med en guide til, hvad man kan gøre, hvis samarbejdet bliver udfordret Forslag om at råd 6,9, og 10 udgår Bruge begrebet samarbejde - så det har en mere positiv klang. Enighed om at der generelt opleves et positivt samarbejde, men at det er vigtigt, at alle kender rådene, så der er et fælles fundament. Rådene skal gennemgås på et forældremøde - så alle kender dem		

Tidspunkt 18.50 - 18.55	8. Orientering fra: <ul style="list-style-type: none"> • medarbejdere • forperson og øvrige bestyrelsesmedlemmer • ledelsen
----------------------------	--

Referat af orienteringen	<p>Lundehuset Der er udtrykt bekymring for hvad De mangfoldige børnefællesskaber kan betyde for Lundehusets børn og ansatte. Kim og Michael har medtaget bekymringen på lederniveau.</p> <p>Almen og Lundehuset Personalet har drøftet muligheden for at afgive karakterer allerede fra 6. klasse. Personalet ønsker ikke at benytte sig af denne mulighed.</p> <p>Karaktergivning vil være et punkt på dagsordenen til det næste SB-møde</p> <p>Nina har været til dialogmøde med BUU angående budgetudmeldingerne.</p> <p>Ledelsen Stærkt samarbejde bliver fremover delt op i to, sådan at der er separate møder for børnehaver, KKFO og skole samt møder for KKFO, skole, Klub og Ungeværker. Skolen har ansøgt om at have en Nest-lignende klasse. Vi er med i opløbet sammen med en anden skole. Vi afventer en endelig afgørelse. Vi slår et stillingsopslag op til børnehaveklasseledere. Der vil være ansættelsessamtaler i slut uge 9. Vi ønsker at ansætte allerede fra 1. april.</p>
--------------------------	--

Tidspunkt	Emne	Form	Ansvarlig
18.55 - 18.57	9. Henvendelse fra forældre	Orientering	
Referat af orienteringen	Ingen henvendelser		

Tidspunkt	Emne
18.57 - 19.00	10. Eventuelt: - Et tema omkring forældreinvolvering i Lundehuset skal drøftes på et SB- møde
	11. Punkter til kommende møder: <ul style="list-style-type: none">• Valg af ordstyrer og mødeleder- Stine er ordstyrer Karen Mette er mødeleder• Opfølgning på eventuelt fra sidste SB-møde